
Zápisnica napísaná na 20. zasadnutí OZ v Mojzesove 02.07. 2010 

 

Prítomní boli podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice. 

R o k o v a n i e 

1. Otvorenie 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol zástupca starostu obce Ing. Jozef Čunderlík. 

Privítal prítomných a po nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, ţe rokovanie obecného 

zastupiteľstva je uznášaniaschopné. Predsedajúci prečítal program rokovania a dal hlasovať, aby sa 

rokovanie riadilo týmto programom. 

Za: 6 

Zdrţal sa: 0 

Proti: 0 

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

Tatiana Martišová 

Roman Lauro 

Slávka Chovancová 

Overovatelia zápisnice: Ing. Dojčanová Magdaléna, Komáromy Radoslav 

Za: 6 

Zdrţal sa: 0 

Proti: 0 

Za zapisovateľku určil Janu Bugriovú. 

3. Kontrola uznesenia z 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Predsedajúci prečítal uznesenia z 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva a skonštatoval, ţe 

uznesenia sú splnené, alebo sa priebeţne plnia. 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2010 

- p. Melišová – prečítala návrh „Plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2010“, ktorý obecné 

zastupiteľstvo zobralo na vedomie a prikladá sa k tejto zápisnici pod písmenom „A“. 

 



5. Rôzne 

a/ Informácia o výdavkoch na záchranné povodňové práce 

Ing. Čunderlík – informoval o výdavkoch v čase povodňovej situácii v našej obci, tak ako boli vyčíslené 

do dnešného dňa. Obec mala do dnešného dňa výdavky 12 190,5,- €. Z tejto sumy sa hradili tieto 

poloţky: nafta, benzín, kamenivo, strava a občerstvenie, ťahanie záplavovej vody, čerpadlá. Obec sa 

do zlej finančnej situácie dostala aj kvôli veľkým výdavkom na povodne, ktoré boli hradené z 

prostriedkov obce. Tabuľka tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmenom „B“. 

b/ Predĺženie Zmluvy o kontokorentnom úvere č. 12/032/09 

Ing. Čunderlík – je potrebné predĺţiť Zmluvu o kontokorentnom úvere, ktorej platnosť končí 

27.09.2010. 

Ing. Dojčanová – je to vlastne ďalší úver, ktorý sa ľahko čerpá, ale ťaţko sa spláca, treba hľadať iné 

riešenia, nakoľko obec je zaťaţená rozbehnutými akciami. 

Ing. Čunderlík – všetky tieto akcie ako je Revitalizácie verejných priestranstiev, Územný plán obce a 

Rekonštrukcia verejného osvetlenia sme uţ schválili a vedeli sme ako zaťaţia rozpočet obce, nevedeli 

sme, ţe to bude takto z podielovými daňami. Opýtam sa, je lepšie nečerpať fondy EÚ a nebudovať 

obec? 

Ing. Dojčanová – treba prehodnotiť mzdové fondy, bude nová vláda, ktorá avizuje veľké šetrenie. 

p. Lauro – uloţíme finančnej komisii, aby zhodnotila finančnú situáciu obce a navrhla optimálne 

riešenie vzniknutej situácie. Prosil by som, aby sme boli e-mailami informovaní o čerpaní 

kontokorentného úveru. 

Predsedajúci dal hlasovať za uloţenie úlohy pre finančnú komisiu a kontrolórku obce. 

Za: 6 

Zdrţal sa: 0 

Proti: 0 

Predsedajúci dal hlasovať o predĺţení Zmluvy o kontokorentnom úvere č. 12/032/09. 

Za: 5 

Zdrţal sa: 1 /Ing. Magdaléna Dojčanová/ 

Proti: 0 

V súvislosti s finančnou situáciou obce Ing. Čunderlík informoval o podielových daniach, kde všetky 

obce dostali v marci 2010 len 42 %, v apríli 71 %, v máji 51 % a za jún iba 25 % na daniach z príjmov 

fyzických osôb oproti rovnakému obdobiu roka 2009. Aj napriek tejto zlej finančnej situácii sa v obci 

robí rekonštrukcia verejného osvetlenia a pripravuje sa „Revitalizácia verejných priestranstiev obce“. 



c/ Žiadosť p. Heleny Hlavačkovej č.d. 229 

Predsedajúci prečítal ţiadosť p. Hlavačkovej Heleny , ktorá ţiada o sociálnu výpomoc ako majiteľka 

rodinného domu vo výške 500,-€, nakoľko jej spadla jedna stena na kuchynke a je nutná oprava. 

Ţiadosť tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej pod písmenom „C“. 

Ing. Čunderlík – nakoľko finančná situácia obce je teraz zlá, odporúčam toto riešiť aţ po jej zlepšení. 

Predsedajúci dal hlasovať o ţiadosti pre p. Hlavačkovú 

Za: 6 

Zdrţal sa: 0 

Proti: 0 

d/ Riešenie úloh po povodniach a prijatie opatrení 

Ing. Čunderlík – p. starosta mi vytlačil mapu polí z katastra, cez ktorú pretekala voda, z ktorej je jasné, 

ţe pozemok, ktorý patrí Slovenskému pôdnemu fondu bol vlastne obrábaný súkromnými vlastníkmi. 

Starosta uţ riešil túto situáciu s pracovníkmi povodia rieky Nitry, ktorí konštatovali, ţe celá navýšená 

„hrádza“, ktorá tam bola ako zábrana, bola rozoraná a úlohou č. 1 bude zabezpečenie hrádze tak, ako 

bola pred jej rozoraním. 

Úloha č. 2 – je potrebné odstrániť vrecia z pieskom z uličky a z rolí ešte pred ţatvou. 

Úloha č. 3 – na základe rozhovoru p. starosta s pracovníkmi povodia r. Nitry zabezpečiť, aby súkromní 

roľníci neodorávali z pozemku č. 4155 – /pozemok Slovenského pozemkového fondu/. Tieto jednania 

so súkromníkmi treba doloţiť písomne. 

Ing. Dojčanová – všetky tieto upozornenia treba dávať na vedomie aj vodohospodárom. 

e/ Riešenie Návrhu VZN obce Mojzesovo o prevádzke predškolského zariadenia v obci 

Mojzesovo 

Ing. Čunderlík – posledné 2-3 roky sú stále problémy s prevádzkou MŠ počas letných prázdnin. Z 

tohto dôvodu som dal návrh VZN, ktorý túto situáciu sčasti rieši. Všetko toto čo je vo VZN-ku vlastne 

rieši aj Školský poriadok MŠ a je teda otázne či je toto VZN potrebné. Návrh VZN ste všetci teraz 

obdrţali, odporúčam Vám, aby ste si ho do ďalšieho zastupiteľstva preštudovali a na ďalšom 

zastupiteľstve sa k nemu vyjadrili. 

6. Diskusia 

p. Martišová – chcem sa opýtať, ako postupuje II. etapa rekonštrukcie školy, kde tieţ boli vynaloţené 

finančné prostriedky. 

Ing. Čunderlík - fi TRIPLE, ktorá nás v tomto zastupuje, ešte neavizovala ţiadne vyhlásenie súťaţe. 

Táto celá záleţitosť ide cez túto firmu a má nás informovať kedy II. etapa bude pokračovať. 



p. Martišová – kto je hospodárom na ihrisku? Stále tam vidím Romana Kotlára, aj keď bolo povedané, 

ţe uţ nebude mať na ihrisko prístup. 

Ing. Čunderlík – nemám informácie o novom hospodárovi, ale myslím, ţe to nikto nechcel robiť a stále 

je tam Roman. V súvislosti s týmto sa chcem opýtať, ako dopadla kontrola čerpania dotácie pre OŠK. 

Predloţili uţ všetky doklady? 

p. Melišová – do dnešného dňa nepredloţili poţadované výpisy a kontrola nebola z tohto dôvodu 

ukončená. 

Ing. Čunderlík – dohodli sme sa, ţe ak nepredloţia kompletné vyúčtovanie minuloročnej dotácie 

pozastaví sa im čerpanie schválenej dotácie na tento rok. 

Predsedajúci dal hlasovať o pozastavení čerpania dotácie OŚK Mojzesovo. 

Za: 5 

Zdrţal sa: 0 

Proti: 1 /Komáromy Radoslav/ 

Ing. Dojčanová – je uţ zadané vypracovanie Územného plánu obce a kto ho robí? 

Ing. Čunderlík – aj toto je akcia, ktorú ste uţ schvaľovali. ÚPN-O je zadaný, pracuje na ňom Ing. 

Cukorová, Liptovský Hrádok a ako ste boli informovaní pri schvaľovaní tejto akcie, je to dlhodobý 

proces, ktorý sa bude realizovať aţ v priebehu budúceho roka. Ing. Cukorová teraz iba zbiera 

materiály na v ypracovanie ÚPN-O. 

7. Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 270/2010 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e n a v e d o m i e kontrolu uznesenia z 19. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 271/2010 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e n a v e d o m i e „Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. 

polrok 2010.“ 

Uznesenie č. 272/2010 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove b e r i e n a v e d o m i e informáciu o výdavkoch na povodňové 

záchranné práce . /12 195,- € za naftu, benzín, kamenivo, piesok, občerstvenie, ťahanie záplavovej 

vody/. 

 



Uznesenie č. 273/2010 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove s c h v a ľ u j e predĺţenie Zmluvy o kontokorentnom úvere č. 

12/032/09 od 27.09.2010. 

Uznesenie č. 274/2010 

Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove n e s c h v a ľ u j e jednorazovú sociálnu výpomoc pre p. Helenu 

Hlavačkovú. Ţiadosť sa bude riešiť po zlepšení finančnej situácie obce. 

Uznesenie č. 275/2010 

Obecné zastupiteľstvo u k l a d á finančnej komisii v spolupráci s kontrolórkou obce, vypracovať 

finančnú analýzu rozpočtu obce, predloţiť návrh na riešenie vzniknutej situácie a úpravu rozpočtu. 

Uznesenie č. 276/2010 

Obecné zastupiteľstvo b e r i e n a v e d o m i e návrh k riešeniu povodňovej situácie v katastri obce: 

- zabezpečiť postavenie hrádze v spolupráci s povodím rieky Nitra 

- treba upozorniť listom majiteľov parciel č. 4175, 3409, 3408 o doriešení pozemkových úprav na 

parcelách. 

- odstrániť vrecia z pozemkov a uličky do začiatku ţatvy. 

Uznesenie č. 277/2010 

Obecné zastupiteľstvo b e r i e n a v e d o m i e Návrh VZN obce Mojzesovo č. 2 o prevádzke 

predškolského zariadenia v obci Mojzesovo. 

Uznesenie č. 278/2010 

Obecné zastupiteľstvo s c h v a ľ u j e pozastavenie vyplácania schválených dotácií OŠK Mojzesovo 

vzhľadom na neplnenie uznesenia č. 248/2010 zo dňa 05.03.2010, ku dňu 02.07.2010. 

K návrhu uznesenia neboli vznesené ţiadne pripomienky. 

Za: 6 

Zdrţal sa: 0 

Proti: 0 

Návrh bol jednomyseľne prijatý. 

 

 



8. Záver 

Na záver predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a 20. zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

D.a.h. 

Overovatelia: 

Ing. Dojčanová Magdaléna 

Radoslav Komáromy 

Emil Gábriš,  

starosta obce 

 

Zapísala: Jana Bugriová 

 


